
Zwembad ’t Siel in Luttenberg  
Heuvelweg 38 
8105 SZ Luttenberg 

 

Luttenberg , 27 oktober 2022 

 

Aan: de Gemeenteraad van Raalte  

Onderwerp: herijking subsidies en ondersteuning zwembad Luttenberg 

Geachte raad, 

Zwembad ’t Siel in Luttenberg heeft ruimschoots bewezen dat zij in een behoefte voorziet; niet 
alleen voor kinderen in het eigen dorp maar ook voor kinderen uit buurtdorpen zoals Mariënheem 
en Raalte. Daarnaast wordt het zwembad gebruikt voor de triatlon, door het kinderkamp van Aksie, 
sportlessen van TopFit Salland, de sportdag van de basisschool en voor activiteiten als de 
zwemvierdaagse en zwemvaardigheidstrainingen. Ten slotte is het banenzwemmen populair, steeds 
meer volwassenen uit Luttenberg en omgeving weten ons iedere ochtend te vinden. Na het baantjes 
trekken wordt er gezamenlijk koffie gedronken. Het zwembad heeft dus ook een belangrijke sociale 
functie voor volwassenen. 

In tegenstelling tot het overdekte zwembad Tijenraan en het openluchtbad De Tippe in Heino 
ontvangen wij geen structurele bijdrage van de gemeente. De vorige gemeenteraad was niet bereid 
om hiertoe over te gaan. Iets wat wij vanuit ‘gelijke monniken, gelijke kappen’ en een geografische 
spreiding van de zwembaden nooit hebben kunnen begrijpen. Immers je kunt toch niet van kinderen 
uit Luttenberg en Mariënheem in de basisschool leeftijd verwachten dat zij op de fiets naar het 
zwembad in Heino gaan. 

Dankzij de inzet van heel veel vrijwilligers, sponsoring en andere acties, lukt het om tot op heden in 
financieel opzicht het hoofd boven water te houden.  

Als we echter een doorkijk maken naar de komende jaren dan worden we geconfronteerd met de 
volgende problemen:  

1. Tekort aan vrijwilligers. 
Wij merken dat het steeds lastiger wordt om vrijwilligers te vinden voor toezicht, beheer onderhoud , 
schoonmaak ed. De vrijwilligersgroep bestaat veelal uit ouders die vaak beiden werken en daardoor 
weinig tijd hebben voor vrijwilligerswerk. 
 

2. Toenemende eisen met betrekking tot hygiëne en veiligheid.  
Wij begrijpen de noodzaak dat de zwembaden moeten voldoen aan de (toenemende) eisen van 
hygiëne en veiligheid. Hier zijn echter ook steeds meer kosten mee gemoeid. 
 

3. Groot onderhoud en vervanging.   
Door de beperkte financiële middelen hebben we geen ruimte om op de begroting geld te reserveren 
voor groot onderhoud en vervanging. Als voorbeeld: vanuit oogpunt van veiligheid moeten wij 
aanpassingen doen aan de chlooropslag, de glijbanen en renovatie van het tegelbad. De kosten 
hiervan worden geraamd op circa € 100.000, - .   
  



4. Verduurzamen.  
Wij willen graag verduurzamen en (verder) investeren in energiebesparende maatregelen. Met deze 
maatregelen hopen wij te kunnen besparen op de energiekosten die steeds hoger worden en een 
bijdrage te leveren aan een schone omgeving. Aanvullend is er contact geweest met het zwembad in 
Heeten over verduurzaming.   
 
Nieuwe ronde, nieuwe kansen  
Inmiddels is er een nieuw college en een nieuwe gemeenteraad.  
In de concept gemeentebegroting 2023 zoals die door het college is opgesteld zien wij wat dat 
betreft gunstige ontwikkelingen. Dit betreft o.a. de volgende passages: 

“Wij zorgen goed voor ons maatschappelijk vastgoed (mfa’s, dorpshuizen, sport en 
cultuuraccommodaties) omdat deze voorzieningen belangrijk zijn voor de leefbaarheid van het 
dorp”.  

“Wij zetten in op het behoud van de inzet van actieve en betrokken inwoners en betrekken daar ook 
actief en aansprekend de jeugd bij”. 

“We inspireren inwoners om (nog) gezonder te leven omdat fitte inwoners met een gezonde leefstijl 
en die zich fysiek , mentaal en sociaal vitaal voelen, beter kunnen meedoen in de maatschappij” 

‘We willen in 2023 onderzoeken in hoeverre vrijwilligersorganisaties kunnen ondersteunen met een 
tegemoetkoming in de OZB -heffing”. 

Volgens ons past het vanuit deze beleidsvisie prima om ons (structureel) financieel te ondersteunen.  

Verzoek aan de gemeenteraad  
Vanuit het voornemen van het college om het subsidiebeleid in 2023 te herijken en het 
subsidiebeleid zodanig vorm te geven dat er meer aansluiting wordt gevonden bij ideeën uit de 
samenleving, vragen wij de gemeenteraad om bij de begrotingsbehandeling op 11 november de 
bereidheid uit te spreken om het zwembad in Luttenberg (structureel) financieel te ondersteunen. 
 
Dit alles vanuit het oogpunt: hoe houden we de gemeenschapsvoorzieningen in de buurtdorpen voor 
de langere termijn beheersbaar en toegankelijk voor alle inwoners en bezoekers.  
 
Een afschrift van deze brief hebben wij toegestuurd aan het college van burgemeester en 
wethouders, de verschillende raadsfracties en de vereniging van Plaatselijk Belang Luttenberg. 
Met belangstelling wachten wij de uitkomsten van de raadsvergadering van 11 november 2022 af. 
 

Met vriendelijke groeten, 

  

Het bestuur van Stichting zwembad ’t Siel in Luttenberg    

 


